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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE 
při ZŠ a MŠ Havlíčkova Borová 

 
Datum jednání:    15. 12. 2021 Čas jednání     16.00 – 17.00 hodin 

Přítomni: 

 

Zástupce zaměstnanců ZŠ Mgr. Blanka Zvolánková 

Zástupce rodičů ZŠ Michaela Chlubnová, DiS. 

Zástupce zaměstnanců MŠ Eva Šrámková 

Zástupci školní jídelny Marie Jonáková, Hana Balková 

Zástupce rodičů MŠ Ing. Veronika Tonarová 

Omluveni:  

Zástupce zřizovatele Ing. Karel Šmíd 

 

Hlavní body jednání: 
1. Složení stravovací komise 

 Stravovací komise pracuje od školního roku 2021/2022 v novém složení: 
- zástupce zřizovatele – Ing. Karel Šmíd 
- zástupce zaměstnanců ZŠ – Mgr. Blanka Zvolánková 
- zástupce zaměstnanců MŠ – Eva Šrámková 
- zástupce rodičů ZŠ – Michaela Chlubnová, DiS. 
- zástupce rodičů MŠ –  Ing. Veronika Tonarová 
- zástupce školní jídelny – Marie Jonáková, Hana Balková 

 

2. Nový způsob vyúčtování obědů 

 Od září 2021 se ve školní jídelně vyúčtovávají obědy novým způsobem.  

 Strávníkům byla v měsíci srpnu stanovena záloha.  

 Obědy se platí zpětně za celý měsíc. 

3.   Obědy a obědové balíčky v době plavání 

 Od září 2021 jezdí pravidelně žáci 3.,4.,5. a 6. ročníku a děti z předškolního 
oddělení na plavecký výcvik do bazénu do Hlinska. 

 Výuka plavání probíhala do 13.00 hodin, návrat žáků byl ve 13.45 hodin. 

 Děti z MŠ obdržely obědový balíček v ceně oběda. 

 Žáci ZŠ měli obědy odhlášené. Mohli si je přihlásit do jídlonosičů. 

 Některé děti měly z domova svačinu, jiné neměly nic nebo pouze sladkosti. 

 Proběhla diskuse nad otázkou, zda by bylo možné vydávat obědy později – 
nelze, jídlo by se neuchovalo teplé. 

 

4.   Jídelníček 

 Zástupce zaměstnanců ZŠ vznesla připomínky k zařazení dalších jídel do 
jídelníčku – bramborová kaše, gulášová polévka, plněné knedlíky, 
smažený květák, apod. 
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 Daná jídla se nemohou vařit z důvodu časové náročnosti a malého 
pracovního prostoru. 

5.   Nové možnosti ve stravování dětí 

 Děti ve školní jídelně vracejí spoustu jídel, nejedí polévky. 

 Děti nenosí svačiny, nakupují si „dobroty“ ( chipsy, kofola, donuty….). 

 Diskuze nad motivací dětí ke zdravému stravování – spolupráce 
pedagogů, kuchařek a rodičů. 

ZÁVĚRY: 

1. Stravovací komise bude pracovat v novém složení. 

2. Stravovací komise doporučuje ředitelce školy a zřizovateli zjistit, zda školní kuchyň 
splňuje dané podmínky – kapacita jídelny, časová náročnost, další pracovní síla, malý 
pracovní prostor. 

 
 
 
 
 
 
 

zapsal dne 16.12 . 2021 Mgr. Blanka Zvolánková  

ověřil dne 16.12. 2021 Eva Šrámková  

 
 


